
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 11. marts 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1067

Kan ministeren redegøre for, hvorvidt Datatilsynet har undersøgt, om danske myndighe-

der har benyttet Clearwiev AI eller på nogen måde har været kunder hos selskabet? Vil

ministeren endvidere redegøre for, om Datatilsynet på noget tidspunkt er blevet bedt om

at vurdere Clearview AI eller andre virksomheders teknologi for ansigtsgenkendelse? Der

henvises til: https://www.datainspektionen.se/nyheter/datainspektionen-inleder-tillsyn-

med-anledning-av-clearview-ai/

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen

formand
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